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متن پرسش

سلام استاد: مختصر و کوتاه بگویم نیم قرن زیسته ام تازه به کاهل نمازی رسیده ام. سنگ شده ام دلم

با چیزی نمیلرزد. قرآن باز کردم آیات تکذیب قوم ثمود آمد. بد بخت شده ام. چه کنم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: باید به نمازی نظر داشته باشیم که جوابگوی ظرفیت امروزینِ ما باشد و در

همین رابطه حضرت روح االله «رضوانااللهتعالیعلیه» کتاب «آداب الصلواة» را تألیف نمودند که

بحمداالله میتوانید شرح آن کتاب را در سایت دنبال فرماد.
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